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§ Sportovní oddíl TJ Benar byl 
oficiálně přejmenován na Městský 
Sportovní Klub (používána bude 
zkratka MSK, formou je občanské 
sdružení). Výroční konference,       
která měla na programu mimo jiné        
i volbu nového předsednictva a nového 
výkonného výboru,  se  konala              
po uzávěrce tohoto vydání v pátek        
1. června 2007.

 Všimli jste si, že delší dobu nebylo 
možné si prohlédnout webové stránky 
místní základní školy? Důvodem byl 
spor mezi školou a dosavadním 
provozovatelem. Škola se za výpadek 
omlouvá. Doména www.zsbnpl.cz       
je již provozována na jiných serverech.

  Správa a údržba silnic opravila radar   
na obchvatu. Po třech dnech ale opět 
nefungoval. Odbor VŽP proto požádal 
SÚS o odstranění radaru.

§Službu SMS InfoKanál - "městský 
rozhlas do kapsy" využívalo k 31.5. 
celkem 218 uživatelů/spoluobčanů.

§

§

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

a sportovní poháry. Po vymalování nás Kateřina. Do budoucna v centru uvažují      Už po prázdninách by v Benešově       
čeká úklid a nastěhování vhodnějšího i o rozšíření aktivit. V plánu jsou nad Ploučnicí chtělo zahájit svoji činnost 
nábytku ,“  dopln i la .  Ten  z í ska lo   n e j rů z n ě j š í   ku r zy   p ro   m aminky             Mateřské centrum Medvídek. Od radnice 
z děčínského Mateřského centra Bělásek. nebo zájmové kroužky pro děti. „Chtěli získalo vhodné prostory, které se nyní 
Ostatní vybavení se bude centrum snažit bychom tu vytvořit místo, kde nikdy upravují a zařizují. „Velká prostorná 
sehnat od sponzorů nebo svépomocí.  n eb ude nuda a které bude sloužit nejen místnost nad tělocvičnou na Sokolském 
„Kdo by chtěl darovat například hračky, dětem, ale i dospělákům,“ ukončila vrchu, u které je k dispozici i malá 
může se na nás obrátit. Pokud budou  K a te ři n a.                                                    (ah)kuchyňka a sociální zařízení, je pro nás 
v dobrém stavu, rozhodně je využijeme,“ vyhovující. Jsme za tyto prostory moc rádi. 
doplnila Kateřinu kolegyně Marcela Budeme je užívat společně se členy 
Jansová, která je další z důležitých osob,   tělovýchovné jednoty, kteří tu čas od času 
jež usilují o vznik benešovského schůzují. Město nám prostory poskytlo    
mateřského centra.     do bezplatného pronájmu,“ vysvětlila 

Centrum by mělo být v provozu dvakrát v Kateřina Sukovatá, vedoucí občanského 
týdnu v dopoledních hodinách. Prozatím by sdružení, pod kterým bude mateřské 
šlo o pondělky a středy v době od 10 do 12 centrum prozatím fungovat.
hodin. „Uvidíme, jak velký bude zájem. Než se do prostor mateřského centra 
Provozní dobu můžeme potom upravit,“ podívají první děti, chvíli to potrvá.         
vysvětlila Marcela. Centrum bude otevřené Na úpravách se ale už pilně pracuje. 
pro rodiče a děti od nejútlejšího věku. Děti Původně bylo otevření mateřského centra 
se mohou těšit na nejrůznější aktivity. naplánováno už na začátek července,       
„Budeme se při nich snažit rozvíjet dětskou ale místnosti a přilehlé chodby čekají       
dušičku a učit je různým dovednostem. na vymalování. O to by se měly postarat 
Protože máme k dispozici i tělocvičnu, Služby města. „Z klubovny bylo nutné 
nebude chybět ani pohyb,“ zdůraznila vystěhovat starý nábytek. Stoly, židle         

Mateřské centrum pozve první děti už po prázdninách

Anketa
V Benešově nad Ploučnicí vzniká mateřské centrum. Vítáte to?

    V ulicích města se ptala a fotila: Alena Houšková 

Gabriela Bečánová Lada Havlíčková Jiří Sůra
27 let 32 let 19 let
Mateřské centrum u nás   T o   je bezvadné! A kdy Mě se otázka dětí zatím 

v Benešově? To je prima! otvírají? Určitě se tam moc netýká, ale myslím si,    
Něco  t akového  měs tu  přijdeme podívat. Naše že někdy do budoucna určitě 
rozhodně chybělo. Pokud Kačenka je ráda mezi dětmi. bude. Určitě je dobře,          
přijde s nějakou zajímavou Myslím, že by se jí tam mohlo že tu něco takového vzniká. 
nabídkou, určitě tam s naším líbit. Naučíme se něco Je to věc, která v Benešově 
synem Vašíkem zavítáme. nového a poznáme třeba  ch y bí.  R oz ho d ně to schvaluji.

i nové kamarády. 
... pokračování na str. 2

O veselé dětské hry nebude nouze              
ani v mateřském centru. Jeho brány              
se zájemcům otevřou již počátkem měsíce 
září.                      

                                 Foto: Alena Houšková
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Krátce z Benešova nad Ploučnicí

§ Nezaměstnanost v Benešově         
nad Ploučnicí mírně stoupla. V měsíci 
dubnu evidoval děčínský úřad práce 
celkem 343 uchazečů, z toho bylo 173 
žen a 170 mužů. V březnu se na ÚP 
hlásilo celkem 338 lidí z našeho 
města.Celkem evidovaných /počet 
ekonomicky aktivních obyvatel: 
15,51%. Celkem evidovaných žen/ 
celkem evidovaných:  50,44%.     
Poměr mezi sledovaným a předchozím 
měsícem: 101,48%. Počet ekonomicky 
a k t i v n í c h  o b y v a t e l :  2 2 1 2 .            
Veškeré součty vychází z počtů 
dosažitelných uchazečů.

 Svoz tříděného odpadu proběhne      
v úterý 26. 6. a 10. 7.
§

V některém z předešlých čísel BN jsem četl známa ani těm příslovečným dlaždičům,  a b y  se  případně mohla v nočních hodinách 
postesk mladé matky nad nedostatkem již od útlého věku je probíránaproblematika postarat o sotva odrostlá batolata. Bude také 
kvalitních dětských hřišť. Musím té paní sexuální výchovy, probíhá čilá soutěž  n ut no  d op ln it  s tav  k oček v ulici - chudinky 
oponovat a s radostí jí sdělit, že neviditelná v co nejkvalitnějším výtvarném projevu  d ít ka  u ž  takřka nemají na čem cvičit své 
ruka trhu působí i v této oblasti. Přímo na povrchu silnice a přilehlých domech, dovednosti v metání kamenů na cíl. Navrhuji 
uprostřed města (konkrétně v Dvořákově oblíbená je také soutěž v co nejrychlejším také zvýšení sociálních dávek pro rodiče 
ulici) nám vyrostlo dětské hřiště jaksi samo    z likvidování nepříjemně překážející zeleně   t ěchto dětí, aby měli větší klid pro své 
a rodiče je hojně využívají k odkládání svých a likvidaci domovních zvonků.Navrhuji rozjímání u hracích automatů. A nakonec by 
potomků, zatímco v potu tváře utrácejí své našim radním tuto aktivitu plně využít  b yl o  p atr ně   ne jle p ší vystěhovat obyvatele 
těžce nabyté sociální dávky v přilehlých a nabídnout ji i ostatním občanům. Bylo by ulice někam mimo město, aby měla dítka      
hernách a restauračních zařízeních. Provozní jen třeba častěji doplňovat zeleň v ulici - už konečně úplný klid pro své aktivity            
dobu má takřka neomezenou (někdy  v žd yť  t y  ne bo h é d ě ti  ne bu dou mít co lámat, a nebyla otravována nesnášenlivým 
i po půlnoci) a počet atrakcí je přímo úměrný uzavřít ulici z obou stran pro automobily aby obyvatelstvem ulice, které nesmyslně trvá    
počtu závitů mladých mozečků. Takřka každý děti nebyly rušeny tak jako dosud na nočním klidu a brzo ráno vstává               
den tak probíhají soutěže v co nejhlasitějším projíždějícími automobily. Bylo by také  do zaměstnání.
projevu a jsou vykřikována slova která nejsou vhodné vyčlenit aspoň jednu zdravotní sestru                                         Vladimír Žákovič

Státní zámek v Benešově nad Ploučnicí Zajímavou novinkou je především 
zprovoznil novou verzi svých oficiálních výkladový slovník, jenž umožňuje abecedně 
internetových stránek obohacenou o mnohé vyhledávat odborné termíny z architektury     
novinky. Návštěvníkům jsou k dispozici i  historie,  doprovázený rozličnými 
samozřejmě informace o otevírací době  i lus tr ac em i.  " V  so učasné době běží základní 
i ceníku, dále pak rozsáhlá zámecká verze, která se během několika dnů bude 
fotogalerie či aktuální anketa zabývající  d o plň o va t,"  řekl kastelán zámku Zdeněk 
se tím, který z návštěvnických okruhů Henig.                                                     (pes)
benešovského zámku je lepší.      Více na www.zamek-benesov.cz .

Pracovníci benešovských služeb města     
již překontrolovali dětské herní koutky        
ve městě a na všech pískovištích vyměnili 
písek. „Objednali jsme též nové houpačky      
a řetězy, které přes zimu zničili vandalové. 
Kde bude potřeba doplníme během krátké 
doby ještě odpadkové koše a na začátku 
června nainstalujeme na dvě místa nové 
streetballové koše,“ řekl vedoucí Služeb 
města Ivan Neliba. Tyto atrakce budou dětem 
k dispozici na antukovém hřišti za sídlištěm    
a u hřbitova.                                              (ah)

... pokračování z 1. str.

Práce na dětských koutcích
pokročily

Dětské hřiště ve Dvořákově ulici

Zámek má nové webové stránky

Na zvýšený výskyt zmijí upozorňuje nyní v letošním roce. Žáky jsme rovněž poučili     
své žáky benešovská základní škola. Toto o první pomoci při uštknutí jedovatým 
nebezpečné zvíře nebylo v okolí školy viděno hadem,“ vysvětlil ředitel. Upozornění          
poprvé. „Několikrát jsme ji zde zahlédli   na   zv ý še ný  výskyt zmijí si každý školák 
již v minulých letech. Letos se ale objevila    odnesl zapsané v žákovské knížce. 
už relativně brzy na jaře, což bylo zřejmě K žádnému zranění letos, ani v předchozích 
způsobeno netypickými klimatickými letech nedošlo.  Zmije je, jako většina hadů, 
podmínkami letošního roku. Viděli jsme velmi plachá. Pokud na ni nešlápnete, 
dospělého jedince, který se plazil trávou, “ nemusíte bát agrese. V této situaci určitě 
uvedl ředitel školy Mgr. Jiří Špička. Všichni použije svou zbraň, kterou je jed. Zmijí 
žáci školy byly o nebezpečí, které sebou tito kousnutí sice nebývá pro zdravého dospělého 
živočichové přinášejí, náležitě poučeni. smrtelné, ale není v žádném případě dobré ho 
„Doporučili jsme jim nevstupovat do trávy   p odceňovat a je proto dobré raději urychleně 
a nelézt do křovisek. Tato opatření souvisí vyhledat lékaře.                                       (ah)
také s vyšším výskytem infikovaných klíšťat 

Škola upozornila žáky na výskyt zmijí

Z bloku Policie ČR
R .  R .  z  D ě č í n a  R. K. z Jílového u Děčína uzavřel žádost    

zapomněl platit výživné o úvěr na nákup osobního vozidla                  
na svého syna, kdy mu v autobazaru v Benešově n. Pl., kdy předložil 
bylo sděleno podezření padělané doklady ručitele a uvedl nepravdivé 
ze spáchání tr. činu údaje ohledně zaměstnání, kdy část finanční 
Zanedbání povinné částky z úvěru použil na nákup vozidla           

výživy dle § 213/1  tr. zákona. a zbývající část z úvěru použil pro svou 
potřebu a to v rozporu s uzavřenou smlouvou J. H. z Ústí n. L. v autobazaru v Benešově n. 
o úvěru.  Bylo mu sděleno obvinění               Pl. zažádal o úvěr na nákup obytného přívěsu, 
z trestného činu Podvod dle § 250b/1,2,3      kdy po převzetí finanční hotovosti z úvěru, 
tr. zákona.tuto nepoužil na nákup uvedeného přívěsu, 

ale pro svou potřebu a to v rozporu   N .  T . z  D ě čín a  v e  sv é  pr ov oz o vně uvedl     
s uzavřenou smlouvou o úvěru. Bylo mu do oběhu zboží bez nálepek k jeho označení 
sděleno obvinění z trestného činu Úvěrový pro daňové účely a to balíčky dýmkového       
podvod dle § 250b/1,2,3 tr. zákona. a lulkového tabáku ve spotřebitelském balení 

zn. Golem, Balda a D1. Bylo mu sděleno M. G. z Děčína zapomněl platit výživné     
obvinění z trestného činu Porušení předpisů   na svého syna, kdy  mu bylo sděleno obvinění 
o nálepkách k označení zboží dle § 148a/1     z tr. činu Zanedbání povinné výživy dle          
tr. zákona. § 213/1 tr. zákona. 

Dále policie provádí šetření vloupání        Dne 10. 5. 2007 M. B. z Benešova n. Pl. 
do RCH v obci Verneřice, neplnění odcizil měděné plechy ze střechy kaple        
vyživovací povinnosti, odcizení vozidla        na hřbitově v Benešově n. Pl., vzhledem        
v obci V. Bukovina, neoprávněné užívání k tomu, že byl v posledních třech letech 
vozidla v Benešově n. Pl., odcizení pravomocně odsouzen pro majetkovou 
fotoaparátu z RD v obci V. Bukovina, trestnou činnost, bylo mu sděleno podezření 
vykácení a odcizení stromů z lesa v katastru ze spáchání tr. činu Krádež dle § 247/1a, e       
obce V. Bukovina. tr. zákona.
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Znáte naše zastupitele? 
Zdeňka Myšíková 
Rodina: muž Milan, dcera Adéla  a syn   Milan
Věk :  39  let
bez politické příslušnosti

Můžete se našim čtenářům blíže představit?
Od narození jsem bydlela  v našem městě. 

Vyrůstala jsem pod kopcem Ostrý.                 
Na prázdniny jsem k babičkám neodjížděla, 
neboť s jednou jsme žili  a druhá babička          
s dědou bydlela o ulici dál. Chodila jsem         
do benarských jeslí a školky a hrála stolní tenis 
za TJ Benar. Vystudovala jsem Střední 
zdravotní školu v Ústí nad Labem  v oboru 
zubní laborant. Tuto profesi jsem vykonávala 
do nástupu na druhou mateřskou dovolenou. 
Po ní  jsem začala pomáhat  manželovi            
v obchodě, kde  pracujeme společně.

Jaká problematika města je vám jako 
zastupitelce nejbližší?

 Jako každého aktivního člověka mě zajímá 
možnost vyžití v kultuře a sportu. Podporování  
tradičních   kulturních  a sportovních  akcí 
jakými jsou Slunovrat, Svatováclavský 
jarmark, masopust. Neméně je mi blízká          
i péče o staré a handicapované  občany 
(seniorské bydlení, dům s pečovatelskou 
službou). Záleží mi také na pořádku a čistotě 
města a jeho okolí. Dále nezapomínat na před 
lety udělané  cestičky a místa,  po kterých       
se procházeli bývalí obyvatelé našeho města, 
které jsou dnes již neudržované a poničené.  

Představte si, že nyní máte k dispozici 
veškeré prostředky k tomu, abyste Benešov   
nad Ploučnicí změnila k lepšímu. Mohla byste 
ale napravit jen jednu jedinou věc. Která by    
to byla?

Mít prostředky nechala bych postavit        
po mnoha letech sportovní areál. Vhodné 
místo je v územním plánu města – okolí školy. 
Jeho součástí by také bylo vybavené dětské 
hřiště, hřiště na  pozemní a in-line hokej, dále 
U-rampa a fit zóna s okružními cestami…

Podél řeky Ploučnice bych vybudovala  
cestu  s návazností na okolní obce, která by 
sloužila nejen jako cyklostezka.

Pokud byste naopak mohla z našeho města 
něco vymazat, o co by šlo?

N a p a d á  m ě  v y m a z a t  o p r ý s k a n é                     
a neudržované  domy, ale to by tam i ve středu 
města zbyla prázdná místa. Tak raději vymažu 
lednici v řece, staré nepotřebné sloupy, 
nepořádek pod vyhlídkou a střepy u borovice.

Trávíte svůj volný čas aktivně?
Mám hodně ráda přírodu , proto jsou moje 

aktivity s ní  spojené. Nejraději mám jízdu      
na kole, kde se pokoukám po krajině a udělám    
i něco i  pro své zdraví. Ráda chodím             
po horách, běžkuji, lezu  po skalách, cestuji. 
Divadlo a pěkné filmy si také neodepřu. 

Od 10. června do 29. července 2007 oživí v Ústeckém kraji 12. 6. Irena Dousková, která 
festival svým programem města a městečka v trmickém zámku představí Helenku- 
v Karlovarském a Ústeckém kraj i ,  hrdinku svých próz Hrdý Budžes a Oněgin 
v Bavorsku a v Sasku. Sedm letních týdnů byl Rusák, za doprovodu německé flétnistky. 
koncertů klasické hudby, jazzu a klezmeru   D  o nového „festivalového“ místa, na Nový 
a výstav výtvarného umění bude provázet hrad u Jimlína Vás zveme 17. 6. na barokní 
motto „Variatio delectat · Rozmanitost ...pokračování ze str. 3.

koncert německé La Beata Olanda,          potěší“. Letní periodu programu zahájí 

Připravili jsme pro vás novou rubriku,   vo z id el . Pneuservis zajišťujeme pro osobní, 
ve které bychom rádi představovali nákladní, těžká nákladní vozidla, ale také pro 
benešovské podniky a podnikatele. Každý stavební a zemědělské stroje.
měsíc byste se na našich stránkách měli Kolik má firma zaměstnanců?
formou rozhovoru seznámit s některou          Náš tým má celkem 11 spolupracovníků.
z benešovských firem či některým z místních V čem jsou nejsilnější stránky vaší 
živnostníků. V dalším díle představíme společnosti?
společnost Auto Team Němec. Nebojte se Dlouholetá tradice, špičková technologie, 
n á m  n a  n á š  r e d a k č n í  e - m a i l  vysoká odbornost pracovníků, kteří jsou vždy 
redakce@benesovnpl.cz zaslat i vaše tipy na připraveni splnit přání a potřeby zákazníků.
místní podnikatele či náměty na zajímavé S jakými problémy se v Benešově potýkáte?
dotazy. Největším problémem je nedostatek 

odborných pracovníků a zájemců o práci 
Auto Team Němec vůbec. Na Úřadě práce v Děčíně máme 

 autoservis a pneuservis trvalou nabídku volných míst, několikrát 
 Jaroslav Němec - majitel jsme nabízeli práci i vlastní inzercí. Zájemců 

o práci je minimum. V naší firmě pracuje 
Můžete čtenářům stručně představit vaši pouze jeden občan Benešova nad Ploučnicí, 

společnost? Čemu se firma věnuje? všichni ostatní zaměstnanci za prací dojíždějí 
z Děčína , České Kamenice a okolí. Naše firma působí na trhu od roku 1989. 

Začínali jsme v Heřmanově a v příštím roce Co chystáte do budoucnosti? 
to bude již 10 let od otevření provozovny V současné době se již zabýváme projekty, 
v Benešově nad Ploučnicí. Tu jsme vlastními které nám zajistí další rozvoj a rozšíření 
silami vybudovali z bývalého skladu státního firmy, co se týče velikosti a možnosti 
statku Česká Kamenice. poskytovat větší rozsah služeb v našem 

Z a j i š ť u j e m e  k o m p l e t n í  s l u ž b y   o bo ru .            
pro motoristy v oblasti autoservis, pneuservis 
a prodej náhradních dílů na všechny typy Děkujeme za rozhovor.                           (rl)

Podniky a podnikatelé

Pozvánka na Festival Mitte Europa
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Členové BS-Aktiv pomáhali při úklidu kostela 
v Malé Veleni.                       Foto: Lída Šumová

Jak jsme se dověděli z TV Nova,  n ad  P lo uč ni cí  ži je m e.  D oufáme, že se časem 
ve Verneřicích se zřítila velká část střechy najdou peníze i hodní lidé, kteří pomohou tuto 
kostela a propadla se do přilehlé zákristie. památku zachovat. Všem dárcům i ochotným 
Zraněn nikdo nebyl, i přestože se na kostele lidem pracovat na díle Božím děkujeme.
již začalo pracovat. Díky Bohu!                                                Lída Šumová

A proč o tom píšu? I náš benešovský kostel, 
který tady po sobě zanechali naši předkové,   
se pomalu ale jistě přibližuje k tomu 
verneřickému. Ve zdích nad kůrem jsou již    
až 15 centimetrové rozestupy a praskliny zdí. 
Hrozí, že se můžeme každým dnem dočkat 
toho, že bude pro veřejnost uzavřen z důvodu 
havarijního stavu. Přesto se snaží alespoň 
hrstka zdejších věřících udržovat tento kostel 
a pečovat o něj, aby ještě mohl sloužit pro 
bohoslužby, svatby a pohřby.

A jaký osud ho čeká do budoucna? O tom 
rozhodujeme my všichni, co zde v Benešově 

Na společný výlet se v rámci programu 
partnerské spolupráce vydali 16. května 
senioři z Benešova a Heidenau. Cílem jejich 
vyjížďky se pro tentokrát stal Státní zámek 
Ploskovice. 

Rád i  bychom naše  spo luobčany  
informovali o tom, že dne 29. března 2007 byl 
založen nový spolek BS-Aktiv. Je                 
to Benešovský spolek pro volný čas a pohodu. 
Chceme pracovat a vyvíjet činnost pro radost 
občanům v oblasti kultury, sportu, turistiky     
i duchovna. Naše programová vize je: „Dělat 
to, z čeho máme my i druzí radost!“. Členem 
BS-Aktiv se může stát každý občan Benešova 
nad Ploučnicí. Do dnešního dne máme 20 
členů. Rádi bychom obnovili například 
Benešovskou pouť, která připadá na datum   
8. září. Každým rokem je to stejné datum, 
neboť se váže k svátku Narození Panny 
Marie. Každý měsíc chceme uspořádat 
alespoň jednu akci. O našich akcích               
a aktivitách budeme naše spoluobčany 
informovat prostřednictvím Benešovských 
Novin.                                       Lída Šumová 

BS-Aktiv Verneřice aneb Dopadne náš kostel také tak?

věže, navržené částečně z lomového kamene Nevíte co s víkendovým odpolednem? 
a částečně z kamenných tvárnic. Výstavba Rádi byste podnikli  nějaký výlet ,                 
celkem 18m vysoké rozhledny probíhala      ale na celodenní túry vám nezbývá čas?      
za velké účasti obyvatel obce Chlum v letech Což takhle vyrazit na nějakou rozhlednu 
1928 - 1929. Po roce 1968 rozhlednu v okolí Benešova nad Ploučnicí? Jeden 
využívala ruská armáda, která zde umístila z takových pohodlných výletů, který se dá 
vysílač na Mimoň a Drážďany. V roce 1997 s přehledem zvládnout za odpoledne a ještě 
byla zrekonstruována nákladem 750 000 Kč. vám možná zbude čas třeba i na koupaliště, 
Věž má dvě vyhlídkové plošiny. Při výstupu vám právě dnes přinášíme. Zavítáme           
na vyšší z nich budete muset vyšlápnout na kamennou rozhlednu, ze které je pěkný 
jednaosmdesát schodů.                             (ah)pohled na město Děčín, Děčínskou kotlinu      

a část Děčínské vrchoviny. Je odtud vidět     
na Děčínský Sněžník a část Českého 
středohoří. Už víte, kam že se dnes spolu 
vydáme? Cílem našeho výletu bude 
rozhledna na Velkém Chlumu u Děčína. 
Rozhledna je volně přístupné, neplatí se 
žádné vstupné.

Kudy na Chlum?
Z Benešova nad Ploučnicí se vydáte autem 

směr Děčín. Po příjezdu do Březin odbočíte 
vlevo a vydáte se směrem k dřevěnému mostu 
před Ploučnicí. Za kolejemi odbočíte vpravo, 
po cca 0,5 km je odbočka vlevo směrem        
na Chlum. Po 3 km odbočíte před kapličkou 
vlevo na panelovou cestu a necháte auto        
u značky zákaz vjezdu. Odtud vede 1 km 
dlouhá červená turistická cesta k rozhledně.

Kamenná rozhledna na Vysokém Chlumu 
(488 m. n. m.) byla postavena v roce 1930 
Vybudování rozhledny si jako věc své cti 
vzala na starost chlumská sekce Horského 
spolku pro České Švýcarsko. Děčínský 
architekt Jahnel pro ni připravil plány zděné 

Tip na výlet

Senioři zavítali do Ploskovic

Foto: Zdeněk Přivřel

O krásný dárek ke Dni matek se svým 
maminkám postaraly děti z benešovské 
mateřské školy. Za pomoci svých hodných 
učitelek nacvičily pásmo písniček a básniček 
a nezapomněly ani na kytičku. Byla sice 
z papíru, ale dělaná z lásky. Besídka se konala 
ve středu 16. května.  

Předškoláci přáli maminkám

Foto: z archívu rodiny Černých. 

Kostel ve Verneřicích.    Foto: Lída Šumová

která přednese „Hudbu u dvora v Kroměříži   varhan. Na hudební cestu kolem světa 
a ve Versailess“. Umělci hrají také na irské s tradiční hudbou klezmeru se budete moci 
dudy, keltskou harfu a francouzskou musette. vydat  na koncertu v Děčíně 12.7.  
Ve středu 20. 6. zazní v Ústí nad Labem s německým ansámblem Noisten. Koncert 
v Galerii Emila Filly v podání Finsterbusch bude obohacen improvizacemi na „královnou 
Trio mimo jiné také kompozice „terezínských bubnů“- indickou tablu. Pro milovníky jazzu 
skladatelů“. Druhou polovinu festivalu zahájí je naplánováno 14. 7. v Chomutově 
v Kadani 1. 7. Kapellquintett Dresden.  v ys to up en í  m ladého bavorského jazzového 
Ve svém repertoáru neopomíjejí ani  k va rt eta , M  an ue l S tübinger Quartett. Jednoho 
tzv. vedlejší nástroje- flétnu piccolo, anglický z nejlepších sólistů na bandoneon, nástroji 
roh nebo basklarinet. Následující neděli 8. 7. příbuzného harmonice, Per Arne Glorvigena 
přednese v klášteře v Oseku slavný chlapecký z Norska bude možné vyslechnout ve Velkém 
sbor Tölzer Kanbenchor moteta J. S. Bacha, Březně 18. 7. Poprvé po 400 letech zazní      
která patří k hlasově nejnáročnějším 23.7. v teplickém kostele sv. Jana Křtitele 
sborovým dílům. Dalším kostelem,  z no vu o bj ev en á m istrovská díla z Krušnohoří, 
který si bude možné prohlédnout v rámci která přednese soubor Capella de la Torre      
koncertu je chrám sv. Mikuláše v Lounech, na historických nástrojích, jako je šalmaj, 
kde 10. 7. zazní barokní skladby v podání dulcián, pozoun nebo cink. Těšíme se s Vámi 
dvou hobojistů s doprovodem místních na shledání!

Pozvánka na Festival Mitte Europa
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RaM po projednání schválila: RaM schválila  přerušení provozu mateřské Usnesení č. 321/07:
Usnesení č. 318/07: školy v období hlavních prázdnin od 16. 7.   RaM bere na vědomí zprávu komise 
RaM schválila program jednání RaM  d o  24 .  8.2 0 07 . D l e průzkumu ředitele ZaMŠ životního prostředí.
16. 05.2007. /5/ byl zjištěn minimální zájem rodičů o provoz Usnesení č. 322/07:
Usnesení č. 319/07: zařízení v tomto termínu (1 zájemkyně). /5/ RaM bere na vědomí zprávu o společnosti 
RaM schválila návrhovou komisi ve složení: Usnesení č.341/07: BTS o vývoji mezd  za období 1996 - 2006.
p. Franclová, p. Myšíková. /5/ RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu Usnesení č.323/07:
Usnesení č.325/07: hrobového místa č.118/PII s Alicí Jiráskovou. RaM bere na vědomí nabídku Armex Energy 
RaM schválila rozpočtové opatření č. 1 Smlouva bude uzavřena na dobu určitou   a.  s.  n a d odávky elektrické energie pro město.
(projektová dokumentace, příspěvky rady 10 let s platností od 1. 7. 2007. Usnesení č.324/07:
města, pojištění majetku). /5/ Usnesení č.343/07: RaM bere na vědomí nabídku České 
Usnesení č.326/07: RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu Pojišťovny a. s. týkající se nových 
RaM schválila uzavření smluv o dílo  h ro b ov éh o   mí st a  č. 132/PII s Libuší zvýhodněných produktů  ČP a. s.
na dokončovací práce byty/učiliště dle Hanušovou. Smlouva bude uzavřena na dobu Usnesení č.332/07:
specifikace odboru VŽP s následujícími určitou 10 let. /5/ RaM bere na vědomí návrh cen vstupného     
firmami dle jednotlivých nabídek: Usnesení č.344/07: a poplatků za ubytování na termálním 
objekt A RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu koupališti Benešov n.Pl. předložený 
podhledy v chodbě a pokroví: fy Bardzák hrobového místa č. 4/PI s Evou Kosmatovou. vedoucím Služeb města Benešov n. Pl  s tím, 
Benešov n. Pl. Smlouva bude uzavřena na dobu určitou   že  d o po r uč u je úpravu cen u dětí do 120 cm 
příčky oddělující byty a chodbu: fy Bardzák 10 let. /5/ zdarma a pronájem hřiště zdarma.
Benešov n. Pl. Usnesení č. 347/07: Usnesení č.342/07:
podhlaha před byty 7A a 8A: fy Bardzák RaM schválila návrh usnesení z jednání RaM RaM bere na vědomí ukončení smlouvy         
Benešov n. Pl.   /4, 1 proti/ 25. 04. 2007. /5/ č. 283/2006 o nájmu hrobového místa č. 
objekt A + B konečná úprava schodiště:        132/PII s Libuší Kunčíkovou na žádost 
fy Kalabis David, Benešov n.Pl. /5/ Usnesení RaM po projednání neschválila: nájemce. Usnesení č. 345/07:
č.328/07: Usnesení č.327/07: RaM bere na vědomí článek  Vladimíra 
RaM schválila změnu výše nájemného /sleva RaM neschválila změnu výše nájemného   Žá k oviče do BN.
o 20 % ze stávajícího ročního nájemného/   z a  pronájem pozemku p.p.č. 997/37                
za nebytové prostory pro Základní školu v k.ú. Benešov n. Pl. o výměře 1.536 m2   R  aM po projednání ukládá:
praktickou v Benešově nad Ploučnicí. /5/ pro Josefa Krumla. /4,1 proti/ Usnesení č. 329/07:
Usnesení č.330/07: Usnesení č.339/07: RaM ukládá odboru SM vyčíslit investice     
RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu RaM neschválila finanční příspěvek 10.000 do objektu Opletalova č. p. 673  (ZvŠ) již 
pozemku p.p.č. 55/1 v k.ú.Ovesná o výměře Kč na uspořádání pouťové veselice  v yn al ož en é  /c ca  za  3  r ok y/  a  připravit výhled 
632 m2 s manž. Horvátovými, bytem s cimbálovou muzikou v termínu 8. 9. 2007 nutných investic v nejbližší době.
Benešov n. Pl., Českolipská 454. Smlouva pro Ludmilu Šumovou. /4, 1 zdržel/ Usnesení : 346/07:
bude uzavřena na dobu neurčitou, pozemek   RaM ukládá odb. VŽP kontrolu chodníků      
se dává do nájmu pro účely užívání zahrádky, RaM po projednání  bere na vědomí: v ulici Bezručova - případně opravu.
nájemné je stanoveno 2 Kč/1m2/rok. /5/ Usnesení č. 320/07:
Usnesení č.331/07: RaM bere na vědomí kontrolu usnesení: RaM po projednání revokuje:
RaM schválila záměr pronájmu části 44/07 - SLM - úkol trvá /statistika závozů sb. Usnesení č.334/07:
pozemku p.p.č. 108/5 v k.ú.Benešov n. Pl.   d v ůr/ RaM revokuje usnesení č. 311/07 (finanční 
o výměře 42 m2. /5/ 42/07 - VŽP + SÚ - úkol trvá - úprava PD příspěvek sdružení Pro Bene - pálení 
Usnesení č.333/07: 222/07 - odb. VŽP /radar  průtah/ - trvá čarodejnic).
RaM schválila žádost Služeb města Benešov 225/07 - ZS /dotační tituly/ - trvá.
n.Pl.  o koupi mulčovací sekačky v hodnotě 257/07 - ZS - trvá Text usnesení redakčně upraven/krácen.,
40.000 Kč. Finanční krytí bude použito  2 6 3/ 07  -  Z Š -  p rů zkum v MŠ - splněno.
z přebytku hospodaření Služeb města           
za 1. čtvrtletí 2007. /5/
Usnesení č.335/07:
RaM schválila finanční příspěvek 1.000 Kč 
pro Radka Leknera na uspořádání pálení 
čarodejnic 30. 4. 2007 v areálu termálního 
koupaliště. Příspěvek bude řádně vyúčtován.
/4, 1 zdržel/
Usnesení č.336/07:
RaM schválila uspořádání Dne dětí v sobotu 
2. 6. 2007 na městském koupališti              
pod záštitou města Benešov n. Pl. /5/
Usnesení č. 337/07:
RaM schválila použití výtěžku z VHP ve výši 
10.000 Kč na uspořádání Dne dětí                 
na koupališti dne 2. 6. 2007. Částkou 10.000 
Kč bude navýšena rozpočtovou změnou 
kapitola kultura. /4, 1 proti/
Usnesení č.338/07:
RaM schválila finanční příspěvek /z VHP / 
2000 Kč pro Mgr. Jiřího Špičku na nákup cen 
pro účastníky soutěží v rámci Dne dětí,    
který proběhne v pátek 1. 6. 2007. Příspěvek 
bude řádně vyúčtován. /5/
Usnesení č.340/07:

Usnesení z 9. jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 15. 5. 2007 od 15:00 hodin 
v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl.
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 - oddíl kopané, zve všechny příznivce tohoto sportu na oslavy 30. výročí založení TJ 
Heřmanov, které se uskuteční 30. 6. 2007 na hřišti ve Fojtovicích s tímto programem: 
9:00 hod fotbalový zápas žáků, 11:30 hod fotbalový zápas Staré gardy Heřmanov proti 
Staré gardě Ústí n. L., ve 14:00 hod nastoupí A mužstvo Heřmanova proti 
Internacionálům ČR. Provázet vás bude komentátor ze skupiny U-Style. Občerstvení 
zajištěno.Večer od 20:00 na sále ve Fojtovicích se uskuteční taneční zábava, kterou vás 
bude provázet skupina     U-Style.        

                                                                                  Srdečně zve výbor TJ Heřmanov

zdatných družstev, která mezi sebou soupeřila děkuje též všem účastníkům, divákům            
téměř celý den. 1. cenu putovního poháru   a   li d em, kteří pomáhali v kuchyni. Přijďte      
s i  odnes lo  družs tvo  „Holubárna“ ,   i  Vy  s i z ah rá t!  P oč as í nám přeje, rádi pro Vás 
které se může pochlubit již 1. cenou  n oh e jba lo vý  t ur na j z op ak u jeme!       (lk)
z  loňského nohejbalového turnaje                     
o Benešovského medvěda. 2. příčku obsadilo 
družstvo „Gorilla“ a 3. pozice patřila 
smíšenému seskupení „Sheepass“. O dobrou 
sportovně laděnou atmosféru se postarali 
diváci, kteří i přes nepřejícné počasí vydrželi 
fandit. Poděkování za poskytnutí krásných 
cen patří již tradičně panu Moravcovi, V sobotu 12. května v areálu benešovského 
restauraci Gorilla dále Městskému úřadu koupaliště proběhl i za nepřízně počasí       
Benešov nad Ploučnicí, SDH Benešov        13. ročník „trampského“ nohejbalového 
nad Ploučnicí. Spolupořadatel Jiří Štěpánek turnaje. Do zápasu se přihlásilo celkem sedm 

V tomto roce se naše školní fotbalová P. Doležel/. 2. kolo turnaje se uskutečnilo fotbalového klubu – trenérům J. Mikolášovi, 
jedenáctka opět zúčastnila již 7. ročníku v Benešově a utkali jsme se  ZŠ Dolní P. Doležalovi, J. Polanskému, kteří se ve svém 
Coca-Cola Školského poháru v kopané. Poustevna – 5:2 /branky 2 –Doležal,               volném čase účastnili zápasů a vedli chlapce 

2 -Horvát, 1- Chmelík/, ZŠ Varnsdorf – 3:0 Po loňském postupu až do finále, jsme měli odbornými radami k vítězstvím. Dále moc 
/branky 2- Horvát, Pop/ a s VG gymnáziem pomyslnou laťku zavěšenou hodně  vysoko. děkuji P. Rabovi za velkou pomoc na všech 
Rumburk – 3:3 / branky 2 -Horvát, Knespl /. Celá soutěž se  skládá z jednoho kolech a vzornou přípravu hřiště, které pár 
3. kolo se konalo v Novém Boru ve středu    kvalifikačního zápasu a tří kol turnajů. Vítěz 

hodin před zápasy prodělalo ukrutnou 30. 5. 2007. První zápas jsme zvítězili         pak postupuje do finále mezi 16 nejlepších 
dešťovou průtrž. Bez paní Rabové, která mi nad Novým Borem 2:1 /branky Pop, družstev v republice, které se pravidelně koná 
vždy ochotně pomůže se sháněním Doležal/ ,v dalším jsme remizovali                v Praze.
rozhodčích a s dalšími organizačními se Železným Brodem1:1 /Doležal/ ,  Letos jsme  se  v kvalifikačním utkání 

v posledním zápase, kdy nám na postup do záležitostmi si už ani coca-colový turnaj setkali se ZŠ Kamenický Šenov a vyhráli  
finále stačila remiza jsme prohráli 6:0, ale je nedovedu představit. Po zdravotní stránce     5:0/branky  3 - P.Horvát , L. Ježek                  
to sport a prohry k němu bezesporu patří. a M. Klemera/. V 1. kole turnaje jsme  se o kluky stará i p. J. Klein. Bez pomoci výše 
Každopádně se jedná o velký úspěch.zvítězili nad děčínskými školami /ZŠ jmenovaných bychom jistě nemohli mířit    

Celé školní „jedenáctce“ patří velká Kamenická 5:0 –branky P. Horvát, Máchovo tak vysoko. 
pochvala za bojovné výkony. Chtěla bych nám.3:1 – branky 2 - L.Ježek, P. Doležal                                           Jaroslava Novotná

a  Na Pěšině 5:1 – branky -  P. Horvát 4,          touto cestou poděkovat činovníkům místního                                       učitelka  TV                                                                                                       

Ještě nemáte aktivovaný SMS InfoKanál?

Benešovská radnice zavedla nový 
moderní způsob informování občanů, 
který by měl doplnit současné použití 
městského rozhlasu. Nová služba 
nazvaná SMS InfoKanál umožňuje 
občanům příjem informací v podobě 
krátkých textových zpráv (SMS) na jejich 
mobilní telefony.

Jak se k službě přihlásit?
V případě zájmu o příjem zpráv na váš 
mobilní telefon odešlete jako SMS 
následující kód:
IK BNPL REGISTRUJ
na telefonní číslo  605 733 680.
O d h l á š e n í  p r o b í h á  z a s l á n í m  
následujícího kódu na stejné číslo:
IK BNPL ODREGISTRUJ
Je důležité přesně dodržet formát zasílané 
zprávy včetně mezer (velikost písmen 
nehraje roli). Odeslané SMS pro 
registraci či odhlášení jsou zpoplatněny 
dle vašeho tarifu, příjem informačních 
zpráv z radnice je zdarma. K odběru SMS 
zpráv je možné se přihlásit i osobně v 
pokladně MěÚ (přízemí, vchod u pošty).               
                                                            (rl)

SMS InfoKanál
městský "rozhlas do kapsy"

Trampský nohejbalový turnaj

Školní Coca-Cola cup

Na fotografii jsou: 
zleva horní řada - Petr Horvát, Pavel Kougl, Michal Klemera, Lukáš Knespl, Aleš Pop. Petr 
Doležal, Miroslav Koucký, Matěj Raba
zleva dolní řada - Martin Hora, Martin Moravec, Ondřej Vaněk, Jakub                                              
Chmelík, Lukáš Knespl, Ladislav Malhaus, Jan Raba.   / na snímku chybí Jan Polanský /.    

Tělovýchovná jednota Heřmanov
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Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                   

a především pevné zdraví.  

Martinková Stanislava
Tomšík Jaroslav
Pelikán František
Blatová Anna
Minaříková Bohumila
Bělohoubková Vlasta
Horňák Josef
Kaletus František
Posel Josef
Pritula Pavel
Slavík Ladislav
Vlčková Valentina
Petrášková Helena
Kleinerová Marie
Havelka František
Klestilová Růžena
Čech Karel
Minařík Antonín
Urbanová Zdenka
Bohatová Miloslava
Málková Emilia
Nejedlá Blažena
Pátrová Květa
Ježek Ladislav
Křenek Vladimír
Podolínská Jaroslava
Jonášová Vlasta
Zemanová Jitka
Sedmíková Anna
Holubová Slávka
Pátra Miloš
Vomžil Jaroslav

Pro ženy chirurg Jackson Maerby končí službu 
v nemocnici, když ho povolají k naléhavé Quick, A. – Poměr s Charlottou                  
operaci. Žena je popálená a má četná zranění. – romantický příběh s tajemnou zápletkou.
Jackson asistuje při složité operaci,             Coultner, C. – Nežádoucí nevěsta              
ale neprozradí svým kolegům, že je to jeho – Meggie na prvním plese potká po velmi 
současná láska.dlouhé době muže, kterého zbožňuje            

od svých dětských let, a hluboce se zamiluje. 
Jenže Jeremy už je zasnoubený s jinou ženou. Napětí

Gillerová, K. – Ráno nepláču – výtvarnice Patterson, J. – Pátý jezdec – Lindsay 
Martina, která žije s dcerou v Bratislavě, Boxerová z oddělení vražd sanfranciské 
neviděla svoji rodinu, již několik let. Jednoho policie obdrží smutnou zprávu o tom,            
dne objeví ve schránce pozvání na svatbu, že maminka nové členky jejich Klubu 
které náhle roztočí kolotoč vzpomínek. zemřela v nemocnici. 

Detektivky Historické
Bláha,  V .  –  Vraždy v  Čechách   Š ve c,  B .  –   So u m ra k  k el tsk é ho meče          

– ve dvanácti detektivních příbězích,  –  k ni ha  p op isuje dobu, kdy v české kotlině 
které jsou napsány podle skutečných událostí, vrcholila doba rozkvětu keltských kmenů.
autor podrobně přibližuje případy,            
které svého času otřásly veřejností.

Kučera, M. – Bouře v erotickém salonu   
– skutečné kriminální případy.

Z lékařského prostředí
Gilder, J. – Děsivý obraz – plastický 

Nové knihy v městské knihovně

V době letních prázdnin bude Městská 
knihovna v Benešově nad Ploučnicí otevřena 
pouze v pondělí a ve středu od 12.00 - 17.00 
hodin.

Dne 19. června uplyne již 30 let ode 
dne, kdy nás navždy opustila naše 

maminka Anna Havránková. Kdo jste 
ji znal, vzpomeňte na ní v toto smutné 
výročí s námi.  Dcery Daniela, Alice       

a Renata.

Dne 27. 6. 2007 uplyne 6 let, 
kdy nás navždy opustilo naše sluníčko, 

naše milá dcera 
Hanička Kratochvílová. 

Kdo jste ji znali vzpomeňte s námi 
na krásné chvíle kdy byla mezi námi.

Stále ve svém srdci vzpomínají máma, 
táta, babička, sestry Petra, Michala, 

Markéta i  ostatní kamarádi

Oznámení

Vzpomínka Dne 23. 6. 2007 od 19.00 hod. 
se v restauraci  RIO  v Benešově n.Pl.

 koná sraz žáků ZŠ Sokolský vrch, 

ročník 1982 - 1990 – ÁČKO. 

Program letního kina v Benešově nad PloučnicíProgram letního kina v Benešově nad Ploučnicí
Červen Červenec Srpen Září

15.6. Alpha Dog   6.7. Spider-Man 3    3.8. Kdo je tady ředitel?    7.9.    A bude hůř 
(Vstupné 55,- Kč) (Vstupné 70,- Kč) (Vstupné 70,- Kč) (Vstupné 80,- Kč)

22.6. Vratné láhve 13.7. Sunshine 10.8. Obsluhoval jsem  
(Vstupné 70,- Kč) (Vstupné 70,- Kč)             anglického  krále Občerstvení zajištěno.

29.6. 300: Bitva u Thermopyl 20.7. Kvaska (Vstupné 70,- Kč)
(Vstupné 70,- Kč) (Vstupné 55,- Kč) 17.8. Babel

27.7. Piráti z Karibiku (Vstupné 70,- Kč)
Na konci světa 24.8. Nejlepší sportovec
(Vstupné 70,- Kč)             století

(Vstupné 70,- Kč)
31.8.    Bestiář

(Vstupné 80,- Kč)

Benešovské
koupaliště

červen, září
10:00 – 19:00 hod
červenec, srpen
9:00 – 19:00 hod

voda z termálního vrtu
plážový volejbal, nohejbal, st. tenis

dětský koutek, brouzdaliště
ubytování v chatkách či stanech

občerstvení

tel.: 412 586 446      www.sluzbybenesov.cz

vás zve k návštěvě!
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Městské slavnosti

Slunovrat 2007
22. - 24. června 2007

Benešov nad Ploučnicí

Město Benešov nad Ploučnicí ve spolupráci se státním zámkem
Hlavní partner: Česká Spořitelna, a.s.

Mediální partneři: Hit Radio Crystal, Děčínský deník

Pátek 22. června

            18:00 Vernisáž výstavy fotografií senátora Josefa Zosera horní zámek   
            19:00 Pěvecké soubory Klubko a Klubíčko náměstí - pódium
            20:30 Josef Bříško náměstí - pódium koncert
            21:30 Vratné láhve letní kinovstup 70,- Kč
            22:00 Diskotéka koupaliště - restauracevstup zdarma

Sobota 23. června

  9:00 - 12:30 Fotbalový turnaj mládeže hřiště u nádraží
            10:00 Oficiální zahájení programu náměstí - starosta
   po celý den Atrakce pro děti i dospělé zámecká zahrada

skákací hrad se skluzavkou,  výstava chovatelů, sokolnice, 
dopoledne malování dětských xichtíků, atrakce moucha

10:05 - 11:00 Josef Bříško náměstí - pódium hudební produkce
10:30 - 11:00 Historický šerm zámecká zahrada
11:00 - 12:00 Hudební skupina Solideo nádvoří horního zámku- dobová hudba
13:00 - 14:00 Country - hosté z Heidenau náměstí - pódium taneční vystoupení
14:00 - 15:00 Hudební skupina Solideo slavnostní síň horního zámku

dobová hudba
14:00 - 18:00 Memoriál Ing. Emila Vrbického fotbalové hřiště u nádraží

hasičská soutěž
14:30 - 15:00 Historický šerm zámecká zahrada
15:00 - 16:30 Sešlost náměstí koncert - country
16:00 - 17:30 Autorské čtení salónek hotelu Jelen - Karchňákovi
16:30 - 18:00 Směšné divadlo Luďka Soboty náměstí - zábavná estráda
            17:00 Šipkařský turnaj restaurace Dřevák, Sídliště
18:00 - 20:30 Josef Bříško & band náměstí
            20:30 Parlament - Jerry & Lucy Karchňákovi náměstí - performance
            21:00 Taneční zábava Hotel Jelen
21:30 - 04:00 Sun City aneb diskotéka Hitrádia Crystal koupaliště - open air

Hitrádio Crystal DJ - vstup zdarma

Neděle 24. června 2007
  

             9:00 Tenisový turnaj tenisové kurty u hřiště
           11:00 Sportovní den 
                      - lidský stolní fotbal, paintball - střelnice, beach-volejbal koupaliště  - po celý den vstup zdarma

Moderuje: Lucie Sinková (Hitrádio Crystal)
Zdravotní zabezpečení: Záchranáři Česká Kamenice

Spolupráce: Umělecká agentura Kontakt


